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Zápis z online jednání ÚOK sekce koček ČSCH dne 8. 10. 2024  

 

Přítomni: Martin Urban, Dagmar Soukenková, Lena Venclíková, Zuzana 

Maršíčková, Martin Kabina, Jaroslav Pánek - připojen od 18.10, Adéla Justová - 

připojena od 18.20 

Kontrolní komise: Ivona Fleglová - připojena od 19.40 

VPK: Zdenek Krajča 

 

1) Zahájení jednání - jednání bylo zahájeno v 18 hod online 

2) Schválení programu jednání. Hlasování - 5 hlasů pro. Jednotlivé body 

zápisu souhlasí s body         schváleného programu. 

3) Volba zapisovatele a ověřovatele zápisu - jako zapisovatelka byla zvolena 

Lena Venclíková,        ověřovatelem zápisu je ÚOK. Hlasování - 5 hlasů pro. 

4) Kontrola zápisu z minulého jednání:  

 Úkoly: 

- vyhlášení soutěže o logo Světové výstavy 2027 – trvá; 

- porušení pravidel FIFe na Propagační výstavě pořádané ZO Praha 8 

(vystavení klapouchých koček,       Ukrajinského levkoye) - byla vytvořena 

kárná komise, jejímž členem by měl být zástupce ČSCH - dle informace M. 

Urbana na posledním zasedání ÚVV ČSCH nebylo možné toto projednat, čekáme 

na jmenování člena komise za ČSCH - trvá; 

- SW plemenné knihy - JUDr. Soukenková prezentovala předkládací zprávu pro 

právníka ČSCH; 

- vyřešení stížnosti na pí Hlaváčkovou - trvá. Kárná komise vytvořená k 

tomuto případu bude informovat    ÚOK na příštím zasedání. 

18.10 se připojil J. Pánek ze zahraničí. 

- aktualizace ML pro podávání stížností – trvá; 

- definice a schválení náplně práce komise pro zdraví a pohodu koček – trvá; 

18.20 se připojila A. Justová. 

- aktualizace standardů - stávající standardy hotovo, pro změny od 1. 1. 2025 

A. Justová pošle podklady;  

- úkoly z korespondence – hotovo; 
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- vyúčtování CEW - trvá žádost o podrobný rozklad - účetní deník střediska 

550, M. Urban požádá účtárnu ČSCH. 

5) WW 2027 

Úkoly: 

- A. Justová - finalizovat znění poptávky na pronájem prostor - BVV Brno, PVA 

Letňany Praha, Výstaviště Holešovice Praha. Odeslat poptávky. Jako podklad 

pro poptávku, pošle M. Urban finální kalkulaci pronájmu z roku 2014 s výčtem 

využitých služeb; 

- oslovit Předsednictvo FIFe s informativním dotazem, zda by bylo  možné 

posunout termín o týden, pokud by vybraný prostor neměl volno v běžném 

termínu - M. Urban - dotaz odeslán, čekáme na odpověď 

- vytvořit seznam možných sponzorů s kontakty - výrobci a prodejci krmiv, 

farmaceutické firmy, ... 

6) SW PK - nové možnosti 

 Felikat je ochoten postoupit jejich program k používání za měsíční poplatek, M. 

Urban pošle link na prezentaci 

7) BC - přihláška Moravcová, Kučerová 

- o schválení kandidatury na pozici sekretáře BC FIFe (SIB, NEM) požádala pí 

Kučerová - schváleno 7 hlasy 

- o schválení členství v BC FIFe (THA) požádala pí Moravcová - schváleno 6 

hlasy, 1 se zdržel 

8) Doručená pošta  

Dotaz pro BSH/BLH ns 11, ns 12 - od 1. 1. 2025 se zpět zavádí EMS ns 12 pro 

britské kočky, již získané certifikáty pro zatím neukončené tituly se započtou. 

Kdo měl v originálním PP označení ns 12, může požádat PK o převod na tento 

EMS kód, kdo chce změnit PP vydaný s označením ns 11 na ns 12, musí projít 

buď ověřením barvy na výstavě nebo požádat poradce chovu o ověření barvy. 

Hlasování o tomto postupu - schváleno 7 hlasy 

19.40 se připojila pí Fléglová 

Došlý dotaz k definici pojmu „zažádáno“ - je možné psát v přihláškách na 

výstavu místo ČPPK u koťat, kterým ještě nebyl vydán PP (chovatel ovšem už 

odeslal KL) nebo u importovaných koček, kdy chovatel informoval PK o dovozu, 

ale ještě nebylo vydáno registrační číslo ČSCH. V případě, kdy by finálně nebylo 

možné rodokmen zaregistrovat (neslučitelnost s CHŘ), budou výstavní výsledky 

kočky anulovány. 
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9) Plenární schůze delegátů (ústřední konference) 

Termín plenárního zasedání byl stanoven na 15. 3 .2025 

10) Různé 

EU legislativa a akce SCHK - EU legislativa neomezuje chov jednotlivých 

plemen, jde vždy o pravidla jednotlivých států. Nicméně je třeba být připraveni - 

chovatelé SPH vytvořili dotazník mapující zdravotní stav plemene, je třeba jeho 

finální podobu projednat s komisí pro zdraví a pohodu koček - R. Weiszová. Úkol 

trvá, termín 30. 1 .2025. 

Registrace importu THA s neúplným PP (pí Moravcová) - o vyjádření k možnosti 

registrace bylo požádáno Předsednictvo FIFe. 

L. Venclíková připraví seznam obecných změn od 1. 1. 2025  

 

 

Termín příštího zasedání byl stanoven na 13. 11. 2024 v 18.00 online. 

Zasedání bylo ukončeno ve 20.30 hod. 

zapsala L. Venclíková 

 

 

 

 


